
Referat Styremøte 4 - April 2024

Når: 02.04.24, kl.1900
Hvor: Skjelbreia

Møteleder: Linn

Referent: Linn

Til stede: Karsten, Tonje, Torbjørg, Håkon, Christoffer, Siri, Hans Ole, Linn

Meldt forfall: Kenneth

Saksliste:

Sak Diskusjon og konklusjon Ansv.

16.24 Presentasjon og konstituering av nytt styre
- Info om styrets rutiner: Styremøter kl. 19 første tirsdag hver måned (ikke juli),
desember-møtet har de siste to årene vært juleavslutning. Gi beskjed til sekretær eller leder
om forfall til møter, styremøter – maks ca. 10 saker og 2 timer.
- Gjennomgang av ansvarsområder og retningslinjer for kommunikasjon.
- Google-epost, Kalender, Drive, docs, sheets etc..
- SoMe-ansvarlig (spesielt Instagram), 3-4 stk. fra styret og trenergruppe får passord til
klubbens IG.
- Det skal oppdateres nettsider: Nye styremedlemmer på vervsender kort beskrivelse og
bilde av seg selv til Siri.

Alle

17.24 Årshjul, bestemme datoer for arrangementer, fordele oppgaver Alle

18.24 NIF Kompetansedag 27. april Siri sender link om arrangementet til styret. Siri

19.24 Valgkomiteen til Akershus Hundekjørerkrets (AHK) ønsker deltagere fra OMTK. De skal ta
kontakt med oss igjen. Siri og Christoffer forhører seg i canicross- og nordisk- gruppene om
noen der kan ta et verv..

Linn

20.24 Initiativ fra Hakadal Sledehundklubb: Felles medlemskveld, denne våren. Forslag til
tema: Skadeforebygging, med Geir Wiik? Karsten følger opp.

Karsten

21.24 Årsrapportering til NIF:
● Trenger signaturer fra Synne og Chris på årsrapport
● Søknad om aktivitetsmidler (samtidig med årsrapportering til NIF)
● Søknad om momsrefusjon (samtidig med årsrapportering til NIF)
● Omregistrering i brreg (samtidig med årsrapportering til NIF)
● Årsrapportering til lotteritilsyn (torbjørg har søkt, den er innvilget)

Linn,
Torbjørg



Evt.
● Vedtekter: Ny lovnorm, påbegynt arbeid. Legger ut oppdaterte vedtekter så snart

redigering er ferdig.
● Befaring på Skjelbreia ifm utbedring av el-nett sammen med Norges Nett:

Gjennomføres.
● Gressklipping på Skjelbreia i sommer: Dugnadsinnsats strekker ikke til. Det

vurderes å kjøpe tjenesten. Linn sjekker med Østmarka Vaktmesterservice AS
● Torbjørg informerer om ny ‘idretten online’. Mulighet for ny hjemmeside via

idretten online.
● Linn skal sende ut e-post om løpsmoderasjon, med info om blant annet

betingelser.

Neste styremøte: 7. mai


